
From: Sevim Rashidova  
Sent: Saturday, December 14, 2024 8:21 AM 
To: m.barakova@sofia.bg 
Subject: Обществени консултации по Доклад с рег. № СОА24-ВК66-10055/14.11.2024 г. относно 
Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за определяне и 
администриране на местни такси и цени на услуги, предоставяни от СО, приета с Решение № 
894 по Прот 
 
Здравейте,  
 
Пиша относно промените в цените за услугите на Зоопарк София. С две ръце подкрепям 
увеличаването им с цел, първо, за да са адекватни на настоящото икономическо състояние в 
страната и второ, за да се събират необходимите средства за доброто отглеждане на 
животните, което е от ключово значение.  
Имам само един коментар по новите цени и това е сумата за годишна карта, която се променя 
от 50лв. на 150лв. Не знам на каква база е определена новата цена и не мога да коментирам 
това, но мисля, че скокът е много рязък и това може да афектира голям част от настоящите 
посетите и да ги откаже от закупуване на годишна карта.  
 
Благодаря за отворената дискусия и затова че прочетохте съобщението ми.  
 
Успех 
Поздрави 
Севим Ибрямова Рашидова 
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